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Protokół Nr VI/15 
Sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  
odbytej w dniu 18 marca 2015 roku  

o godzinie 15.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  
 
Obrady rozpoczęto w dniu 18 marca 2015 roku o godzinie 15.00. 
Obrady zakończono w dniu 18 marca 2015 roku o godzinie 16.55. 
W VI sesji Rady Miejskiej udział wzięło 15 radnych.  
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń – Konrad Malicki;  
• Skarbnik Urzędu Gminy Czempiń – Halina Łączna; 
• Sekretarz Urzędu Gminy Czempiń – Aleksandra Marciniak; 
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownik Posterunku Policji w Kościanie – Dariusz Piotrowski;  
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń.  

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz w dniu 18 marca 2015 
roku o godzinie 15.00 otworzył VI sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz gości 
oświadczył, że zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 14 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” powołała na Sekretarza 
obrad VI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Łukasza Grygiera. 

 
Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, że 
radni porządek obrad sesji otrzymali.  
Do porządku obrad uwag nie wniesiono.   
 
Wobec powyższego porządek obrad VI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu przedstawiał się                
w sposób następujący:  
1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czempiń 

na lata 2015 – 2022. 
6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Czempiń 

na 2015 rok.   
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Czempiń w 2015 roku. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanej położonej                        
w Czempiniu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLII/318/14 Rady Miejskiej                         
w Czempiniu z dnia 3 marca 2014r. w sprawie ustalenia stawek opłat za zajmowanie pasa 
drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub 
potrzebami ruchu drogowego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 
właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Czempiń oraz warunków i zasad korzystania 
z tych obiektów.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe w publicznym 
transporcie zbiorowym na terenie Gminy Czempiń.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych                    
w Czempiniu i Jasieniu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie opłat za korzystanie z komunalnych obiektów sportowych.   
14. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym. 
15. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z  działalności                           

w okresie międzysesyjnym. 
16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
17. Wolne głosy i wnioski. 
18. Zakończenie obrad VI sesji.  

 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie przegłosowała 
powyższy porządek obrad.  

 
Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, że 
zapoznał się z protokołem V sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 19 lutego 
2015 roku, nie wnosi zastrzeżeń co do jego treści i wnioskuje o przyjęcie protokołu przez 
Radę Miejską w Czempiniu bez odczytania. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Łukasz Grygier nadzorujący 
sporządzenie protokołu z V sesji Rady Miejskiej w Czempiniu poinformował, że zapoznał się 
z protokołem V sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 19 lutego 2015 roku, nie 
wnosi zastrzeżeń co do jego treści i wnioskuje o przyjęcie protokołu przez Radę Miejską                    
w Czempiniu bez odczytania.     
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie przyjęła 
protokół z V sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 19 lutego 2015 
roku.  

 
Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Interpelacje i wnioski złożyli:  

1. Radny Stanisław Turno w sprawach: 

1) przekazania interpelacji do PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. w Warszawie w sprawie 
podjęcia przez inwestora „Modernizacji linii kolejowej E-59 Wrocław – Poznań, na 
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odcinku Czempiń – Poznań” działań mających na celu dostosowanie planowanych 
ekranów akustycznych do postanowienia z dnia 10 czerwca 2013r. Regionalnego 
Dyrektora Ochrony Środowiska w Poznaniu, w którym określono minimalne parametry 
środków przeciwhałasowych, przy których eksploatacji przedsięwzięcia nie będzie 
naruszać akustycznych standardów jakości środowiska na trenach chronionych; 
2) ponowienia wystąpienia Burmistrza Gminy Czempiń do podmiotu pełniącego zarząd 
nad drogą łączącą Czempiń z Głuchowem o nr DW 310 o uprzątnięcie poboczy tej drogi 
z zalegających tam śmieci i odpadów oraz usunięcie postawionych w pasie drogi 
nielegalnych reklam i ogłoszeń; 
3) wystąpienia Burmistrza Gminy Czempiń do podmiotu pełniącego zarząd nad drogą 
łączącą Czempiń z Głuchowem o nr DW 310 o posadzenie wzdłuż tej drogi nowych 
drzew w miejscach, gdzie zarządca drogi wyciął poprzednio rosnące drzewa; 
4) zamieszczenia w Biuletynie Informacji Publicznej zatwierdzonych przez Radę Miejską 
w Czempiniu protokołów z sesji Rady niezwłocznie po ich zatwierdzeniu; 
5)zasadzenia w pasie zieleni przy drodze na wysokości posesji nr 22 na ul. Kolejowej 
dwóch nowych drzew; 
6)w związku z otrzymaniem odmownej odpowiedzi w sprawie zamontowania progów 
zwalniających na ul. Kolejowej o założenie dwóch tzw. azyli, ponieważ kierowcy nie 
respektują zasad ruchu drogowego; 

2. Radny Cezary Szukalski w sprawach: 
1) zamontowania świateł „na żądanie” na przejściu dla pieszych między ulicami 
Kościelną a Rynek; 
2)udzielenia odpowiedzi na pytanie, czy remont ulicy Północnej obejmuje również 
odcinek drogi do posesji nr 22, 24, 26; 

3. Radny Maciej Głochowiak w sprawie wyposażenia świetlic wiejskich i placów zabaw 
w kosze na śmieci oraz wyjaśnienia, w jaki sposób do tej pory była uregulowana kwestia 
usuwania śmieci z tych obiektów; 
4. Radny Robert Itkowiak  w sprawach: 

1) wyrównania dróg na osiedlach nr 3 i 4 oraz utwardzenie tych dróg; 
2)podjęcia kroków zmierzających do zatrudnienia w okresie wiosna – jesień 2015 
pracownika sezonowego na terenie kortów tenisowych na Osiedlu Nr 4; 
3) zmiany nazwy Placu Gen. K. Świerczewskiego na inną nazwę; 

5. Radna Lucyna Mikołajczak w sprawie poczynienia starań o wyznaczenie przejścia dla 
pieszych na wysokości ulicy Kwiatowej w Czempiniu, tak, aby powstało przejście prze drogę 
311 na ulicę Kościańskie Przedmieście; 
6. Radny Łukasz Stasiak w sprawach: 

1) wymiany wiaty przystankowej przy drodze nr 5 w Piotrowie Pierwszym; obecnie 
istniejąca nie chroni mieszkańców przed deszczem lub wiatrem; 
2) sprzątnięcia i wycięcia gałęzi w lesie w Piotrowie Pierwszym znajdującym się po 
lewej stronie drogi powiatowej w stronę miejscowości Zadory; 
3) przekształcenia części lasu znajdującego się w Piotrowie Pierwszym w park; 
4) wydzielenia części gruntu pod boisko w Piotrowie Drugim w gruncie gminnym, który 
obecnie jest wydzierżawiany osobie prywatnej; 

7. Radny Jan Ratajczak w sprawach: 
1) zamontowania progów zwalniających na ulicy Siernickiej w Głuchowie i zwrócenie 
się do Zarządu Dróg Powiatowych w Kościanie o pobudowanie chodnika przy tejże 
ulicy; 
2) zgłoszenia awarii lamp na rondzie w Głuchowie oraz przy przejściu dla pieszych przed 
szkołą w Głuchowie; 

8. Radna Zofia Bartkowiak w sprawach: 



4 
 

1) budynku gospodarczego za parkiem DPS w Jarogniewicach, który stwarza 
niebezpieczeństwo dla pojazdów – spadająca dachówka; 
2) wystąpienia do Zarządu Dróg Powiatowych w Kościanie o uporządkowanie poboczy 
od trasy głównej do przetwórni w Jarogniewicach (butelki, reklamówki, papiery). 

 
Do punktu 5 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czempiń 
na lata 2015 – 2022 przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę Skarbnika 
Gminy Czempiń Hannę Zastrożną uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr VI/33/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 18 marca 2015 roku            
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czempiń na lata 
2015 – 2022 przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę Skarbnika 
Gminy Czempiń Hannę Zastrożną. 
Uchwała stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 6 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Czempiń na 
2015 rok przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy Czempiń Halinę 
Łączną uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr VI/34/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 18 marca 2015 roku 
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Czempiń na 2015 rok 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy Czempiń Halinę 
Łączną.             
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 7 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Czempiń w 2015 roku 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami 
Romana Skrzypczaka uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 14 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podj ęła uchwałę                       
Nr VI/35/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 18 marca 2015 roku w sprawie 
przyj ęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Czempiń w 2015 roku przedstawioną 
wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami Romana 
Skrzypczaka.  
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
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Do punktu 8 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanej położonej                        
w Czempiniu przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu 
Gospodarki Gruntami Romana Skrzypczaka uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr VI/36/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 18 marca 2015 roku                 
w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanej położonej w Czempiniu 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki 
Gruntami Romana Skrzypczaka.  
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 9 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLII/318/14 Rady Miejskiej                              
w Czempiniu z dnia 3 marca 2014r. w sprawie ustalenia stawek opłat za zajmowanie pasa 
drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub 
potrzebami ruchu drogowego przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Kierownika 
Referatu Inwestycji i Infrastruktury Technicznej Jana Marciniaka uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 14 głosami „za”, przy                     
1 głosie „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących się” podj ęła uchwałę                                     
Nr VI/37/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 18 marca 2015 roku                                       
w sprawie zmiany uchwały nr XLII/318/14 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia                  
3 marca 2014r. w sprawie ustalenia stawek opłat za zajmowanie pasa drogowego 
dróg gminnych na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub 
potrzebami ruchu drogowego przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez 
Kierownika Referatu Inwestycji i Infrastruktury Technicznej Jana Marciniaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 10 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 
właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Czempiń oraz warunków i zasad korzystania                 
z tych obiektów przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu 
Inwestycji i Infrastruktury Technicznej Jana Marciniaka uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr VI/38/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 18 marca 2015 roku                                       
w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Gmina Czempiń oraz warunków i zasad korzystania                 
z tych obiektów przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu 
Inwestycji i Infrastruktury Technicznej Jana Marciniaka.  
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
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Do punktu 11 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe w publicznym 
transporcie zbiorowym na terenie Gminy Czempiń przedstawionego wraz z uzasadnieniem 
przez Kierownika Referatu Inwestycji i Infrastruktury Technicznej Jana Marciniaka:  
 
W odpowiedzi na pytanie radnego Stanisława Turno, co oznacza określenie, że transport 
publiczny zacznie działać w najbliższym czasie, Burmistrz Gminy Czempiń Konrad Malicki 
wskazał, że w miesiącu kwietniu zostanie przeprowadzona procedura wyboru firmy, która 
będzie mieszkańców wozić, a od maja rozpocznie się świadczenie tych usług na rzecz 
mieszkańców.    
 
W odpowiedzi na pytanie radnego Macieja Głochowiaka, jak będzie wyglądała kwestia 
zakupu biletów na przejazd, Burmistrz Gminy Czempiń Konrad Malicki wyjaśnił, że bilet 
będzie zakupywany przy wejściu do autobusu u kierowcy i będzie dotyczył przejazdu w jedną 
stronę.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr VI/39/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 18 marca 2015 roku                                       
w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe w publicznym transporcie 
zbiorowym na terenie Gminy Czempiń przedstawioną wraz z uzasadnieniem 
przez Kierownika Referatu Inwestycji i Infrastruktury Technicznej Jana 
Marciniaka.  
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 12 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych                  
w Czempiniu i Jasieniu przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu 
Gospodarki Gruntami Romana Skrzypczaka, uwag nie wniesiono. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr VI/40/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 18 marca 2015 roku                                       
w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w Czempiniu                    
i Jasieniu przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu 
Gospodarki Gruntami Romana Skrzypczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 13 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie opłat za korzystanie z komunalnych obiektów sportowych 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Inspektora Referatu Organizacyjnego Huberta 
Włodarczaka, uwag nie wniesiono. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr VI/41/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 18 marca 2015 roku                                       
w sprawie opłat za korzystanie z komunalnych obiektów sportowych 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Inspektora Referatu Organizacyjnego 
Huberta Włodarczaka. 
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Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
Do punktu 14 porządku obrad: 

 
Do Sprawozdania Burmistrza Gminy Czempiń z działalności w okresie międzysesyjnym 
złożonego na piśmie, stanowiącego załącznik nr 11 do niniejszego protokołu, uwag nie 
wniesiono.  
 
Do punktu 19 porządku obrad: 

 
Do Sprawozdania  Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności w okresie 
międzysesyjnym złożonego na piśmie, stanowiącego załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz przedstawił treść: 

1. Zarządzenia Zastępczego Wojewody Wielkopolskiego dotyczącego złóż węgla 
brunatnego i gazu ziemnego - stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu;  

2. Skargi radnego Stanisława Turno na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Macieja 
Głochowiaka - stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, 
że faktycznie posiedzenie Komisji Rewizyjnej opuściło trzech radnych nie będących 
jej członkami; posiedzenie Komisji było jawne do pewnego momentu, jednak trudno 
jednoznacznie powiedzieć, jaką klauzulą powinny być objęte dalsze jej obrady. Radny 
Krzysztof Sankiewicz podkreślił, że najważniejszy jest fakt, że sprawą zajęła się 
Komisja Rewizyjna i uzyskała pełną informację na temat badanego tematu. Radny 
Krzysztof Sankiewicz podkreślił, że prawo nie przewiduje instytucji skargi na 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, trzeba też pamiętać, że zgodnie z art. 23 ust. 1 
ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym - mandat radnego jest 
mandatem wolnym i podlega tylko i wyłącznie ocenie wyborców; jedynym zasadnym 
wnioskiem do Rady Miejskiej w Czempiniu mógł być wniosek o odwołanie 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  
 
Radny Stanisław Turno podkreślił, że nie chodzi o ukaranie w żaden sposób 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, a jedynie o zachowanie zasad 
praworządności; być może decyzja o utajnieniu obrad była podjęta zbyt pospiesznie; 
jednakże rodzą się pytania, czy członkowie Komisji Rewizyjnej uzyskali dopuszczenie 
do dokumentów opatrzonych klauzulą tajności, czy wniosek o utajnienie obrad został 
przegłosowany, jak również czy członkom Komisji Rewizyjnej odebrano telefony 
komórkowe.  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Maciej Głochowiak wskazał, że jednym              
z tematów posiedzenia Komisji Rewizyjnej była procedura wyłonienia firmy 
zajmującej się odzyskaniem podatku VAT, została ona omówiona w części jawnej 
posiedzenia Komisji; następnie Burmistrz Gminy Czempiń obecny na posiedzeniu 
Komisji wskazał, że umowa zawiera klauzulę poufności i w związku z tym na tą 
sugestię zareagował jako Przewodniczący Komisji; nie został zgłoszony żaden 
wniosek w tej kwestii. Radny Maciej Głochowiak podkreślił, że w tej chwili można 
polemizować, czy decyzja, którą podjął była słuszna, jednakże tylu, ilu radców 
prawnych, tyle opinii w tym temacie.  
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Radny Robert Itkowiak wskazał, że w Sprawozdaniu Przewodniczącego Rady nie ma mowy 
na temat sposobu wykonania przez niego zapisów uchwały dotyczącej rozpatrzenia skargi na 
Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czempiniu - dla niego ta informacja byłaby 
cenniejsza, aniżeli te zawarte w sprawozdaniu obecnie.     
 
Do punktu 20 porządku obrad: 
 
Burmistrz Gminy Czempiń Konrad Malicki udzielił odpowiedzi na interpelacje złożone przez 
radnych Rady Miejskiej w Czempiniu: 

1. Radnego Stanisława Turno w sprawach: 
1. przekazania interpelacji do PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. w Warszawie 

w sprawie podjęcia przez inwestora „Modernizacji linii kolejowej E-59 
Wrocław – Poznań, na odcinku Czempiń – Poznań” działań mających na celu 
dostosowanie planowanych ekranów akustycznych do postanowienia z dnia 10 
czerwca 2013r. Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Poznaniu -  
Burmistrz Gminy Czempiń Konrad Malicki podziękował Radnemu za 
zaangażowanie w prace na rzecz dokonania zmian w trwającej już inwestycji 
PKP; jednocześnie wskazał, ż wystąpił z kolejnym pismem do inwestora 
i przesłał je do wiadomości do szeregu instytucji zarówno na szczeblu 
ogólnopolskim, jak i lokalnym, a przy okazji osobistych spotkań 
z przedstawicielami tych instytucji będzie się starał zyskiwać ich przychylność 
w tym temacie; 

2. ponowienia wystąpienia Burmistrza Gminy Czempiń do podmiotu pełniącego 
zarząd nad drogą łączącą Czempiń z Głuchowem o nr DW 310 o uprzątnięcie 
poboczy tej drogi z zalegających tam śmieci i odpadów oraz usunięcie 
postawionych w pasie drogi nielegalnych reklam i ogłoszeń - 
Burmistrz Gminy Czempiń Konrad Malicki poinformował, że oprócz 
wystąpienia w tej sprawie na piśmie do ZDW, toczył również bezpośrednie 
rozmowy z Dyrekcją ZDW, jednakże Zarząd ogłasza jeden przetarg na tego 
typu prace w ciągu roku i wykonuje je w okolicach maja; w tym roku jest 
zapewnienie, że prace zostaną wykonane przed obchodami 100 – lecia urodzin 
Floriana Marciniaka; 

3. wystąpienia Burmistrza Gminy Czempiń do podmiotu pełniącego zarząd nad 
drogą łączącą Czempiń z Głuchowem o nr DW 310 o posadzenie wzdłuż tej 
drogi nowych drzew w miejscach, gdzie zarządca drogi wyciął poprzednio 
rosnące drzewa - Burmistrz Gminy Czempiń Konrad Malicki poinformował, 
że interpelacja zostanie przekazana do ZDW; 

4. zasadzenie w pasie zieleni przy drodze na wysokości posesji nr 22 na ul. 
Kolejowej dwóch nowych drzew - Burmistrz Gminy Czempiń Konrad 
Malicki  poinformował, że interpelacja zostanie przekazana do ZDP; 

5. w związku z otrzymaniem odmownej odpowiedzi w sprawie zamontowania 
progów zwalniających na ul. Kolejowej o założenie dwóch tzw. azyli, 
ponieważ kierowcy nie respektują zasad ruchu drogowego - Burmistrz Gminy 
Czempiń Konrad Maliki poinformował, że interpelacja zostanie przekazana do 
ZDP; 

2. Radnego Cezarego Szukalskiego w sprawach: 
1. zamontowania świateł „na żądanie” na przejściu dla pieszych między ulicami 

Kościelną a Rynek - Burmistrz Gminy Czempiń Konrad 
Malicki  poinformował, że interpelacja zostanie przekazana do ZDW; 
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2. udzielenia odpowiedzi na pytanie, czy remont ulicy Północnej obejmuje 
również odcinek drogi do posesji nr 22, 24, 26 - Burmistrz Gminy Czempiń 
Konrad Malicki poinformował, że odpowiedź na interpelację zostanie 
udzielona na piśmie, ale najprawdopodobniej odcinek drogi do tychże posesji 
nie był uwzględniony w remoncie ulicy Północnej; 

3. Radnego Macieja Głochowiaka w sprawie wyposażenia świetlic wiejskich i placów 
zabaw w kosze na śmieci oraz wyjaśnienia, w jaki sposób do tej pory była 
uregulowana kwestia usuwania śmieci z tych obiektów - Burmistrz Gminy Czempiń 
Konrad Malicki poinformował, że do tej pory kosze na śmieci były w zarządzie 
sołectwa i najczęściej sołtys kosz opróżniał; natomiast zgodnie z wymogami Związku 
Międzygminnego SELEKT dla wszystkich tych obiektów powinny zostać złożone 
deklaracje śmieciowe; po przeanalizowaniu sytuacji, zostaną one złożone tam, gdzie 
sytuacja tego wymaga, czasem będą to deklaracje tzw. zerowe, ponieważ nie są 
generowane praktycznie w ogóle śmieci; ponadto rozważana jest możliwość 
opróżniania tych pojemników przez Zakład Gospodarki Komunalnej w Czempiniu; 

4. Radnego Roberta Itkowiaka w sprawach: 
1. wyrównania dróg na osiedlach nr 3 i 4 oraz utwardzenie tych dróg - Burmistrz 

Gminy Czempiń Konrad Malicki poinformował, że prace związane 
z równaniem dróg są przewidywane są w najbliższej przyszłości, obecnie 
przystępujemy do kruszenia gruzu; 

2. podjęcia kroków zmierzających do zatrudnienia w okresie wiosna – jesień 
2015 pracownika sezonowego na terenie kortów tenisowych na Osiedlu Nr 4 - 
Burmistrz Gminy Czempiń Konrad Malicki poinformował, że przewiduje się 
zatrudnienie gospodarza na kortach w Czempiniu; 

3. zmiany nazwy Placu Gen. K. Świerczewskiego na inną nazwę - Burmistrz 
Gminy Czempiń Konrad Malicki poinformował, że trwają prace 
przygotowawcze do dokonania zmiany nazwy Placu, ponieważ opracowania 
IPN jednoznacznie wskazują, że postawa życiowa gen. Karola 
Świerczewskiego nie jest godna, aby jego imię nosiła jakakolwiek ulica, 
dlatego też zostaną przeprowadzone konsultacje społeczne z mieszkańcami 
Placu, poczyniono również starania, aby wymiana praw jazdy i dowodów 
rejestracyjnych była bezpłatna – sprawa stanie na najbliższej sesji Rady 
Powiatu; 

5. Radnej Lucyny Mikołajczak w sprawie poczynienia starań o wyznaczenie przejścia 
dla pieszych na wysokości ulicy Kwiatowej w Czempiniu, tak, aby powstało przejście 
prze drogę 311 na ulicę Kościańskie Przedmieście - Burmistrz Gminy Czempiń 
Konrad Malicki poinformował, że problem z wyznaczeniem tego przejścia dla 
pieszych jest do dłuższego czasu, ponieważ Zarząd Dróg Wojewódzkich tworzy 
przejście dla pieszych na wysokości zjazdów z drogi wojewódzkiej; tymczasem ulica 
Kwiatowa jest drogą prywatną, a właściciel tego odcinka drogi nie chce zjazdu 
pobudować; Burmistrz Konrad Malicki wskazał, że będzie prowadził osobiste 
rozmowy z właścicielem gruntu; 

6. Radnego Łukasza Stasiaka w sprawach: 
1. wymiany wiaty przystankowej przy drodze nr 5 w Piotrowie Pierwszym; 

obecnie istniejąca nie chroni mieszkańców przed deszczem lub wiatrem - 
Burmistrz Gminy Czempiń Konrad Malicki poinformował, że realizacja 
interpelacji jest uzależniona od posiadanych środków finansowych i sprawa 
zostanie poddana analizie pod tym względem; 
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2. przekształcenia części lasu znajdującego się w Piotrowie Pierwszym w park - 
Burmistrz Gminy Czempiń Konrad Malicki poinformował, że zostaną podjęte 
kroki zmierzające do usankcjonowania tego wniosku; 

3. wydzielenia części gruntu pod boisko w Piotrowie Drugim w gruncie 
gminnym, który obecnie jest wydzierżawiany osobie prywatnej - Burmistrz 
Gminy Czempiń Konrad Malicki poinformował, że do sprawy odniesie się na 
piśmie; 

7. Radnego Jana Ratajczaka w sprawach: 
1. zamontowania progów zwalniających na ulicy Siernickiej w Głuchowie 

i zwrócenie się do Zarządu Dróg Powiatowych w Kościanie o pobudowanie 
chodnika przy tejże ulicy - Burmistrz Gminy Czempiń Konrad 
Malicki  poinformował, że sprawa ta była już przez niego podnoszona 
w Zarządzie Dróg Powiatowych w Kościanie, jednakże z uwagi na fakt, że 
w perspektywie kilkuletniej jest przewidywany remont kompleksowy tek drogi 
i dalej drogi w kierunku Siernik, Bieczyn, Srocka i Piechanina, na pewno nie 
będzie możliwe zrealizowanie tego wniosku; natomiast gdyby okazało się, że 
perspektywa tego remontu jest wieloletnia, na pewno będzie starał się 
o realizację powyższego wniosku. 

2. zgłoszenie awarii lamp na rondzie w Głuchowie oraz przy przejściu dla 
pieszych przed szkołą w Głuchowie - Burmistrz Gminy Czempiń Konrad 
Malicki  poinformował, że sprawa zostanie przekazana do WZDW. 

 
Do punktu 21 porządku obrad: 
 
W wolnych głosach i wnioskach: 
 
Radny Robert Itkowiak wskazał, że postanowił wrócić do poprzedniej sesji Rady Miejskiej     
w Czempiniu, podczas której podjęto uchwałę dotyczącą wynagradzania Burmistrza Gminy 
Czempiń - sposób wprowadzenia projektu tej uchwały do porządku obrad sesji obraził 
zarówno radnych, którzy o nim nie wiedzieli, jak również gości obecnych podczas sesji. 
Radny Robert Itkowiak wskazał, że radni z Klubu Radnych Niezależnych, którzy są 
członkami SLD nie liczyli się z innymi osobami postępując w taki sposób.  
Radny Robert Itkowiak podkreślił również, że rolą przewodniczącego rady jest organizowanie 
pracy rady i czas na zajmowanie stanowiska przez przewodniczącego rady przychodzi                             
w wolnych głosach i wnioskach. Radny Robert Itkowiak podkreślił, że jeśli została złożona 
skarga na radnego, to powinna być ona rozpatrzona zgodnie z wymogami prawa, w sposób 
formalny. Radny Robert Itkowiak wskazał, że obecna sytuacja jest efektem tego, ze Pan 
Krzysztof Sankiewicz sam zaproponował swoją kandydaturę na stanowisko 
przewodniczącego.  
 
Radny Maciej Głochowiak podkreślił, że radni są zrzeszeni w Klubie Radnych Niezależnych 
i nie działają pod szyldem żadnej partii politycznej. Radny Maciej Głochowiak podkreślił, że 
każdy radny ma prawo inicjatywy uchwałodawczej i może zgłosić projekt uchwały.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Łukasz Grygier podkreślił, że 
radny Krzysztof Sankiewicz nie zgłosił się sam na stanowisko przewodniczącego.  
 
Radny Robert Itkowiak podkreślił, że jeśli ktoś startuje z komitetu danej partii w wyborach, 
to jest z nią identyfikowany. Radny Robert Itkowiak przypomniał, że na sesji, podczas której 
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dokonywano wyboru przewodniczącego siedział obok radnego Krzysztofa Sankiewicza                       
i widział, jak przekazuje on kartkę z danymi na swój temat radnemu Janowi Ratajczakowi.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz przyznał, że 
informacje z danymi na swój temat przekazał radnemu Janowi Ratajczakowi, jednakże pewne 
kwestie zostały ustalone już przed sesją Rady Miejskiej w Czempiniu; ponadto - jako 
przewodniczący Rady kieruje jej pracami, ale nie oznacza to, że nie ma prawa zabierania 
głosu w określonej sprawie w trakcie przebiegu sesji.  
 
W odpowiedzi na pytanie radnego Cezarego Szukalskiego, kiedy zostanie przywrócony ruch 
na ulicy Towarowej w Czempiniu oraz na Długiej w Czempiniu, Burmistrz Gminy Czempiń 
Konrad Malicki  wskazał, że w przypadku ulicy Towarowej na plac budowy ekipa ma wrócić 
w miesiącu kwietniu i prace zakończyć w czerwcu; natomiast w przypadku ulicy Długiej -               
w tej chwili trwa opracowywanie pisma, które zobowiąże PKP do przywrócenia drożności 
ruchu na tej ulicy, jeśli firma tego nie wykona, gmina ulicę otworzy po zasypaniu istniejącego 
wykopu, jednakże będzie domagała się zwrotu wydatkowanych w ten sposób pieniędzy.    
 
W odpowiedzi na wniosek Macieja Kuhneta – Przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 2 
w Czempiniu o podjęcie działań zmierzających do włączenia Czempinia do strefy bus – 
tramwaj – kolej, która obecnie sięga do Iłowca, tymczasem, jak pokazują przykłady są 
miejscowości zlokalizowane w bardzo zbliżonej odległości od Poznania do strefy tej są 
włączone - Burmistrz Gminy Czempiń Konrad Malicki poinformował, że pismo w tej 
sprawie zostało skierowane do PKP na przełomie roku 2014 i 2015 i z uzyskanej odpowiedzi 
wynika, że perspektywa włączenia Czempinia do strefy może pojawić się już w tym roku, ma 
nadzieję, że do końca pierwszego półrocza, jednakże trwają obecnie rozmowy 
doprecyzowujące te kwestie, o wynikach których mieszkańcy zostaną powiadomieni. 
 
Małgorzata Pawlak – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 3 w Czempiniu wskazała, że 
mieszkańcy Osiedla Nr 3 są przeciwni równaniu dróg, wnioskują o kumulowanie tych 
środków, a następnie ich wykorzystanie dla położenia nawierzchni drogi; ponadto – przy 
projektowaniu i realizacji ulicy Łąkowej należałoby rozważyć zamknięcie odcinka ulicy 
Łąkowej od Poznańskiego Przedmieścia dla ruchu kołowego do ulicy Czereśniowej. 
 
Burmistrz Gminy Czempiń Konrad Malicki poinformował, że projekt pobudowania 
nawierzchni ulicy Łąkowej zostanie opracowany w tym roku, jednakże termin realizacji 
inwestycji nie jest jeszcze znany; niemniej jednak na pewno zostaną zapytani mieszkańcy 
okolicznych ulic o zdanie na temat wyłączenia pewnego odcinka ulicy Łąkowej z ruchu 
kołowego. 
 
Aleksander Wieliński zaapelował o jak najszybsze równanie dróg na terenie Czempinia, 
zwłaszcza ulicy Polnej; jak również o jak najszybsze zatrudnienie osoby do pracy na kortach 
tenisowych w Czempiniu - przygotowanie kortów zajmie sporo czasu, a sezon rozpocznie się 
już w maju. Aleksander Wiliński wyraził zdziwienie faktem, że Rada Miejska w Czempiniu 
zaczyna się ścierać; na poprzedniej sesji było widoczne to, że przy zgłaszaniu projektu 
uchwały przez radnego Macieja Głochowiaka, Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu 
nie pozwolił mu od razu uzasadnić konieczności podjęcia tej uchwały i de facto nie była 
znana przyczyna zawnioskowania o jej wprowadzenie.    
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz podkreślił, że podczas 
ostatniej sesji Rada Miejska działała zgodnie ze Statutem Gminy Czempiń oraz przepisami 
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ustawy o samorządzie gminnym; radny Maciej Głochowiak podczas ustalania porządku obrad 
jedynie wnosił o wprowadzenie nowego punktu do porządku obrad, natomiast przy 
podejmowaniu uchwały zaprezentował uzasadnienie do niej. Radny Krzysztof Sankiewicz 
podkreślił, że przy ustalaniu porządku obrad padło pytanie, czy są do niego uwagi - żaden 
radny nie zgłosił wówczas wątpliwości, co do zgodności z prawem procedowania sesji.     
 
Aleksander Wieliński przypomniał, że w poprzedniej kadencji Rady Miejskiej w Czempiniu 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu działał w ten sam sposób - podczas sesji                  
w pałacu w Czempiniu zdecydował o podjęciu uchwały o wynagradzaniu Burmistrza i nie 
było możliwości, żeby radni pozytywnie tej propozycji nie przegłosowali.   
 
Do punktu 18 porządku obrad 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny 
Krzysztof Sankiewicz zamknął obrady VI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
 
                                                                              
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej  
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